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      En Alaquàs, sent les 17’15 hores del dimecres 10 de novembre de 

2021, es reuneixen en sessió ordinària presencial al Saló d´actes  els 

membres del Consell Escolar per a tractar el següent ordre del dia:  

Absents: M José Martínez, Noelia Rodríguez, Juan Romero,Lorena Cambronero, Marta 

Barrios i Jorge Sanz. 

1.- Lectura acta anterior. 

Es va llegir l’acta de la sessió ordinària del 13 d´octubre sent aprovada sense cap esmena. 

 

2.- Presentació alumnat de tercer cicle que s´incorpora al consell. 

     En les eleccions celebrades el 15 d´octubre van eixir: Juan Luís Prieto,Laura Sánchez y 

Jesús Ramón Herrera de 6é C. 

 

3.- Seguiment calendari actuacions eleccions a consells escolars. 

     Es comenta tot el calendari d´actuacions que va començar el 18 d´octubre amb la 

constitució de la Junta electoral , després el 20 d´octubre amb la publicació de censos 

electorals de cada sector ( en sector professorat cal triar 3 representants,en el de famílies 

4 representants i PAS cal triar 1 ).A continuació,el 3 de novembre es va publicar el 

llistat provisional de candidatures ( en sector professorat : 5 , en sector famílies hi ha 3 

en candidatura independent i 1 en candidatura AMPA,en sector PAS : 2 ). Hui 10 de 

novembre s´ha publicat el llistat definitiu de candidatures i la designació directa d´un  

membre per AMPA .Les paperetes de votació estaran a disposició a partir del 11 de 

novembre  ja que el vot no presencial és des del 11 fins al 17 de novembre. La 

campanya electoral del 10 al 16 de novembre. El dia de les eleccions serà el 18 de 

novembre: el professorat i PAS votarà en un claustre extraordinari a les 14h i les 

famílies en horari de 9 a 17h. La proclamació de candidats-es electes serà fins al 26 de 

novembre i la sessió constitutiva del nou consell fins al 10 de desembre ( nosaltres el 

farem 1 de desembre ).  

   S´ha enviat a les famílies tríptic informatiu pels canals de comunicació habituals i 

també es posaran cartells en les diferents portes d´accés al centre. Cal fer sorteig per a 

formar les meses electorals de famílies i del professorat. 

4.- Programa Erasmus + KA-101 

    Es comunica que es realitzaran dues mobilitats del professorat del 29 de novembre 

fins al 3 de desembre a Roma per a fer un curs de TICs per part de les professores: 

Mariló Barceló i Xelo Laguna. Es recorda que el professorat haurà de cobrir el seu 

horari de docència. 

  Es demana també dues mobilitats més per a realitzar en Berlín per part del professorat 

següent: Carlos Alcaide i Isidre Villena del 17 al 22 de gener. 

 S´ha représ la comunicació amb Grècia per al job shadowing pendent del 2019 i que 

estava planificat. 
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5.- Presentació de la PGA curs 21-22 i aprovació,si cal. 

    La normativa de començament de curs fixa com a data límit d´aprovació el 15 de 

novembre en el consell escolar.  

- Documentació administrativa: es comenta cadascú dels apartats del sumari d´ITACA i 

es van projectant per a facilitar la informació i el diàleg. 

  -    Documentació pedagògica: que consta dels següents apartats que també es projecten 

   *  PAM : disseny amb les diferents actuacions per al present curs i el desenvolupament 

de cadascuna. 

   *  PAF: seminaris que es van a realitzar enguany i resultats del qüestionari de detecció de 

necessitats de formació. 

   * Pla actuació del gabinet psicopedagògic segons la normativa nova del decret 

d´orientació. 

   *  Revisió del PEC: planificació de modificacions que es preveuen realitzar  

   * Calendari de reunions de : COCOPE,equips docents,delegats-des aula,menjador,AMPA,  

equip d´orientació ,sessions d´avaluació. 

   Després de la presentació al claustre i al consell queda aprovada. 

6.- Presentació escrits dirigits al CEM de famílies i Claustre pels resultats de matriculació: 

    El CEM d´inici de curs s´ajorna al 23 de novembre per a revisió del curs 20-21. Es va fer 

la petició en el nostre C.E.  que les famílies feren un escrit amb motiu de la poca matrícula i  

la situació de desprestigi que pateix el centre. Es va presentar al consell el passat 13 

d´octubre i el qual es llig als membres del claustre. A continuació, es dona lectura a l´escrit 

que  presenta el claustre de professorat. Els dos escrits seran enviats per registre quan es 

convoque el CEM. 

 

7.- Informació reunió direccions de centres amb Alcaldia i Regidories. 

     El passat 25 d´octubre es va celebrar a petició de les direccions una reunió amb Alcaldia i 

Regidories de Cultura, Educació i Serveis Urbans per a tractar els següents temes: 

 Situació futura del Gabinet Psicopedagògic Municipal davant la publicació de l´Ordre 

d´Orientació: per part de l´Ajuntament no hi ha una decisió presa ja que està pendent una 

reunió amb la Direcció General d´Inclusió. Les direccions comentaren la possibilitat de triar 

la modalitat mixta pels avantatges que això suposa ,els inconvenients que veuen si solament 

es tria la modalitat d´incorporació de professionals de Conselleria junt a la pèrdua de tot el 

treball fet durant molts anys, la  transició i trasvàs de la informació.  Enguany no tenim la 

ratio que marca l´Ordre d´un professional per centre a horari complet i més tenint en compte 

que han d´assistir a les reunions d´agrupació i de coordinació territorial. 

 Seguiment de les tasques de manteniment del centre: les direccions presenten 

queixes sobre la quantitat de tasques que hi ha pendents als centres a la qual cosa es 

contesta per part de l´Ajuntament que és degut a la mancança de recursos humans ( fins i 

tot electricistes i albanyileria ).Es demana per part de les direccions que s´articule un  

procediment per a rebre contestació de les sol.licituds que es fan.Per part de la Regidoria 

de Serveis Urbans es comenta que a més de la visita que es fa en juny a cada centre per a 

vore necessitats in situ ,també es farà una altra en gener i així hi ha una major actualització 

d´aquestes.Tamb´es comunica que ja està en marxa el tema de l´arbreda al centres per a  
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incrementar la quantitat que hi ha. Finalment, s´exposen queixes sobre l´actitud 

inadequada del responsable que duu ara el manteniment dels centres tant en el tracte 

personal com en els correus. 

 Eleccions a CEM :  no es sap quan es celebraran i caldrà que els membres de cada 

sector es reunixquen per a fer les seues propostes. 

 Celebració de CEM d´inici de curs: les direccions demanen que es concrete la data 

d´aquest CEM degut a la seua importància i se les comunica que serà el proper 23 de 

novembre 

 Eleccions a CE: es demana revisar els representants municipals en cada centre i els 

censos el PAS. 

 Revisió de la neteja COVID: aquesta tasca extra a l´equip de neteja continua 

realitzant-se a cada centre igual que el curs passat ja que és necessari i ho marca la 

normativa COVID. 

 

8.-Acomiadament dels membres de cada sector del C.E de la 2ª renovació. 

           La direcció agraeix la col.laboració, assistència i actitud de tots els membres que 

finalitzen aquest període de 4 anys ( cursos 17-18,18-19,19-20 i 20-21 ).Per part del sector de 

professorat: Ana Moncho, Sonia Fernández i Carlos García; per part del sector de famílies : 

MªCruz Escuderos, Pilar Escuderos, MªJosé Gimeno, Inma Corral i Noelia Rodríguez. 

Finalment, pel sector de PAS : Paco De La Fuente. 

 

   9.- Informació variada. 

        -  Informació COVID: com aquesta setmana estem en nivell d´alerta 0 se flexibilitzen les 

mesures en quant a que es permet la relació dels grups del mateix nivell. 

        - També es comuniquen les tasques de manteniment que estaven pendents i s´han 

realitzat. 

 

  10.- Propostes i preguntes 

       - L´alumnat pregunta si es pot jugar a bàsquet a l´hora del pati i a quines zones ,també si 

es pot baixar material de joc. 

       - Es demana traslladar a Alcaldia que hi ha un clauer perdut  amb les següents claus : 

entrada principal,alarma edifici infantil,alarma gimnàs i accés al centre. Aquest clauer és el 

que es dona al servei de consergeria quan hi ha activitats de cap de setmana planificades per 

l´Ajuntament. Si no es troben suposa un gran problema de seguritat del centre. 

   

I no havent més assumptes que tractar, es va alçar la sessió sent les 20´05 hores el que 

com a secretària certifique. 

 

LA DIRECTORA                       LA SECRETÀRIA 

 

Consuelo García Iborra                 Mª Teresa Gallego Iniesta 

ASSISTENTS 


